



[English](#) | [French](#)

Welcome

Annual Conference & Exhibition 2016

Mr. Yeatland Wong (City of Calgary) and Ms Judy Yu (Associated Engineering), Co-Chairs of ITS Canada's 19th Annual Conference & Exhibition invite you to attend our next Annual Conference and Exhibition to be held in Calgary, Alberta from May 1-4, 2016 at the Coast Plaza Hotel & Conference Center. The conference theme is **"NEXT GENERATION ITS: Connectivity, Proximity and Mobility"**. One of the many highlights of our AC&E 2016 will be the Vehicle Technology Showcase, stay tuned for more details.



- ▶ [Exhibitor Prospectus](#)
- ▶ [Sponsor Prospectus](#)
- ▶ [Accommodations](#)

For any exhibitor or sponsorship inquiries, send an email to janneke@itscanada.ca. Don't forget to book your hotel accommodations early at the Coast Plaza Hotel.

The **AC&E 2016 website** is constantly being updated and is accessible 24/7 or follow us on **Facebook**. Not a member of our **ITS Canada Facebook page**, now is the time to join.

ITS WC 2015 Bordeaux

The 22nd ITS World Congress was held in Bordeaux, France from October 5-9, 2015. The theme of the conference was “Towards Intelligent Mobility, Better Use of Space” and it featured over 400 exhibitors and more than 12,000 attendees from around the world, a record for attendance at a European World Congress.



| [+ Continue Reading](#) |

ITS Canada National Awards 2016

ITS Canada National Awards were created to specifically recognize Canadian ITS leaders, projects, programs and key initiatives that have contributed significantly to advancing ITS. The Awards will be presented and celebrated at a special ceremony and gala evening dinner at the 19th Annual Conference & Exhibition in Calgary. The Call for Nominations will be released in the middle of November with a submission deadline date of February 12, 2016.

The Awards 2015 winners, announced in Gatineau, Quebec were:

1. Terry Bergan, International Road Dynamics
2. BC Regional Transportation Management Centre, BC Ministry of Transportation and Infrastructure
3. Highway Ramp Flushing Project, City of Regina
4. Marlin: Smart Traffic Lights That Learn, University of Toronto



Upcoming Events

December 2015

Quarterly Webinar - Bordeaux Revisited

When: December 3, 2015//noon EST

Speakers:

1. Prof. Eric Sampson, Chief Rapporteur ITS WC 2015
2. Mr. Michael De Santis, Chair ITS Canada
3. TBA

Each speaker will share their impressions of the recent ITS World Congress in Bordeaux, France. ITS Canada's quarterly webinars are free to our members. **REGISTER**

February 2016

"ITS Canada Reaching Out" Workshop - British Columbia

When: February 4, 2016

Where: Regional Transportation Management Centre, Coquitlam

This regional workshop is organized by co-hosted by ITS Canada and co-sponsored by the British Columbia Ministry of Transportation and Infrastructure. Please mark this date on your calendar and expect to receive an update on the program later in November.

"ITS Canada Reaching Out" Workshop - Ontario

When; February 18, 2015

Where: Markham Convergence Centre, Markham, ON

This regional workshop is hosted by the City of Markham and co-sponsored by ITS Canada and the City of Markham. Please mark this date on your calendar and expect to receive an update on the program later in November.

PARTNER EVENTS

- AQTr, is organizing a half-day symposium entitled “**Montréal Smart Corridors**” on December 8, 2015 (location to be confirmed).
- **ITS America 2016** takes place in San Jose, CA from June 12-15, 2016.
- 23rd ITS World Congress - Call for Papers open. **Click here** for more details.

MEMBER NEWS

- **ITS WC Bordeaux – Local Governments Award Americas British Columbia Ministry of Transportation and Infrastructure**
- **Ontario First to Test Automated Vehicles on Roads in Canada**
- **IRD Receives USD \$4.9 Million Contract From Federal Highway**
- **Regina Bypass will Improve Safety and Save \$380 Million**
- **ITS America Statement on House Passage of the Surface Transportation Reauthorization and Reform Act (STRR Act)**

OTHER UPDATES

TECHNICAL COMMITTEES

Do not forget to check out our Technical Committees by clicking **here**. They are an integral and strategic part of what ITS in Canada is all about and provide an opportunity for all members to stay current on important technical topics and to influence the future direction of our Association. The Technical Committees meet bi-monthly or quarterly and if you are interested in joining, send an email to janneke@itscanada.ca

Stay informed of current and upcoming industry events! ITS Canada's **Events page** is constantly being updated. If you know of an event you'd like us to post on our website, send an email to janneke@itscanada.ca. Also, if you're planning to attend an upcoming conference, please drop us a line so we can keep track of our members' conference activities.

English | French

Bienvenue



Conférence annuelle et exposition 2016

Le coprésident M. Yeatland Wong (Ville de Calgary) et la coprésidente Mme Judy Yu (Associated Engineering) de la 19e conférence annuelle et exposition de STI Canada vous invitent à participer à notre prochaine conférence annuelle et exposition qui aura lieu à Calgary du 1er au 4 mai 2016 dans le Coast Plaza Hotel & Conference Center. Le thème de la conférence est « **LES STI DE PROCHAINE GÉNÉRATION: connectivité, proximité et mobilité** ». L'un des nombreux grands moments de notre CA&E 2016 sera la vitrine technologique sur la technologie véhiculaire. Demeurez des nôtres pour obtenir des informations additionnelles.



- **Prospectus exposants**
- **Prospectus commanditaires**
- **Hébergement**

Envoyez un courriel à janneke@itscanada.ca si vous avez des questions à propos du rôle d'exposant ou de commanditaire. N'oubliez surtout pas de réserver votre chambre d'hôtel au Coast Plaza Hotel bientôt.

Le **site Web de l'CA&E** est continuellement mis à jour et il est accessible 24/7, ou suivez nous sur **Facebook**. Si vous n'êtes pas abonné à la page **Facebook de STI Canada**, voici le meilleur moment de le faire.

Congrès mondial sur les STI 2015 à Bordeaux

La ville de Bordeaux en France a accueilli le 22e Congrès mondial sur les STI du 5 au 9 octobre 2015. Le thème de la conférence était « Vers une mobilité intelligente, une meilleure utilisation de l'espace » et plus de 400 exposants et 12 000 participants venus du monde entier ont

établi un nouveau record de participation à un congrès mondial européen.



| [+ Continue Reading \(FR\)](#) |

Programme de reconnaissance national de STI Canada 2016

Le programme de reconnaissance de STI Canada a été créé pour souligner spécifiquement les chefs de file canadiens du domaine des STI, les projets, les programmes et les initiatives clés qui ont grandement contribué à l'avancement des STI. Les prix seront remis lors d'une cérémonie spéciale à la soirée de gala dans le cadre de la 19e conférence annuelle et exposition à Calgary. L'appel de candidatures sera publié en mi-novembre et la date butoir pour soumettre des candidatures est le 12 février 2016.

Les lauréats de 2015 qui ont été annoncés à Gatineau, au Québec, sont les suivants:

1. Terry Bergan d'International Roads Dynamics
2. Le BC Regional Transportation Management Centre du ministère des Transports et de l'Infrastructure de la Colombie-Britannique
3. Le projet Highway Ramp Flushing de la Ville de Calgary
4. Marlin: Smart Traffic Lights That Learn de l'Université de Toronto



Évènements à venir

Décembre 2015

Webinaire trimestrielle - Bordeaux revisitée

Quand: le 3 décembre 2015 à midi HNE

Conférenciers:

1. Prof. Eric Samspon,
2. M. Michael De Santis, Président STI Canada
3. A annoncé

Chaque conférencier partagera leurs impressions du récent Congrès mondial sur les STI 2015 à Bordeaux, en France. Les webinaires trimestriels organisés par STI Canada seront offerts gratuitement à nos membres. **INSCRIPTION**

Février 2016

Atelier "STI Canada vous tend la main" - Colombie-Britannique

Quand: le 4 février 2016

Lieu: Regional Transportation Management Centre à Coquitlam, en Colombie-Britannique,

STI Canada accueillera et organisera cet atelier régional coparrainé par le ministère des Transports et de l'Infrastructure de la Colombie-Britannique. Veuillez encrer cette date dans votre calendrier et attendez-vous à recevoir une mise à jour à propos du programme plus tard au mois de novembre.

Atelier "STI Canada vous tend la main" - Ontario

Quand: le 18 février 2016

Lieu: Markham Convergence Centre, Markham, Ontario

La ville de Markham organisera cet atelier régional coparrainé par STI Canada et la ville de Markham. Veuillez encrer cette date dans votre calendrier et attendez-vous à recevoir une mise à jour à propos du programme plus tard au mois de novembre.

ACTIVITÉS DES PARTENAIRES

- L'AQTr offre un colloque intitulé "**Les corridors de mobilité intégrée**" le 8 décembre dans la ville de Montréal.
- **ITS America 2016** aura lieu du 12 au 15 juin 2016 dans la ville de San Jose, CA
- le 23^{ième} Congrès mondial sur les STI viens de lancé **la demande de communications.**

MEMBER NEWS

- Le congrès mondial sur les STI à Bordeaux – les gouvernements locaux décernent le prix des Amériques au ministère des Transports et de l'Infrastructure de la Colombie-Britannique
- L'Ontario, la première province à tester des véhicules automatisés sur les routes du Canada
- IRD obtient un contrat de 4,9 millions de dollars américains de la Federal Highway (en anglais)
- Le projet Regina Bypass améliorera la sécurité et permettra d'économiser 380 millions de dollars (en anglais)

OTHER UPDATES

COMITÉS TECHNIQUES

N'oubliez pas de visiter nos comités techniques à l'adresse [ici](#). Ils sont une partie intégrale et stratégique de ce que sont les STI au Canada et ils offrent à tous les membres la possibilité de demeurer à l'affût des sujets techniques importants et d'influencer la direction future de notre association. Les membres des comités techniques se rencontrent sur une base bimensuelle ou trimestrielle. Envoyez un courriel à janneke@itscanada.ca si vous souhaitez vous joindre à un comité.

Demeurez à l'affût des événements courants et à venir au sein de l'industrie. La page **Autres événements** de STI Canada est continuellement mise à jour. Si vous êtes au courant d'un événement et si vous souhaitez le publier sur notre site Web, envoyez un courriel à l'adresse janneke@itscanada.ca. De plus, si vous planifiez participer à une conférence à venir, écrivez-nous afin que nous puissions faire le suivi des activités de conférences de nos membres.



Copyright ©2014 ITS Canada. All Rights Reserved.

6975 Meadowvale Town Centre Circle, Suite 400
Mississauga, Ontario L5N 2V7
Office: (905) 593-0947
askus@itscanada.ca